
 

 

 

REFERAT_____________________________________________ 
 
Emne: Skolebestyrelsesmøde den 15.06.2022 
 

Mødedato 

15.06.2022 

 

Mødested/lokale 

Strandgade 2E 

Mødet påbegyndt kl. 

17.30 

Mødet afsluttet kl. 

18.30 

Deltagere  

Henrik Fenger Lynggaard, Jens Ove Dalby, Torben Steenholdt, Majbritt Skov Christensen, Jeppe J 

Moos, Bastian Moos, Mia Nejad, Louisa West 
Fraværende  

Jeanette Irene Hansen, Palle Laursen, Pernille Bruun Ganzel Jensen 

 
Dato 

16.06.2022 

Referent 

Birthe Østenkjær Hansen 

Direkte telefonnr. 

76 81 40 44 

Journalnr. 

17.01.01-P35-31-14 

 

 

 

 

1. Ordstyrer 

 

 

2. Godkendelse af 

referat fra mødet 

den 24.05.2022 

 

 

 

3. Præsentation og 

konstituering af den 

nye bestyrelse 

 

 

 

 

4. Nyt fra formand, 

elevråd og ledelse 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Thomas Brandt Pasgaard var ordstyrer. 

 

 

Referatet blev godkendt. Der var dog en bemærkning til punktet Tilsyn med 

hjemkundskabslokalet på Afd. Damhaven, at det ikke var præciseret i referatet, 

hvem der havde ansvaret for, at den ansvarlige lærer blev informeret om 

bestyrelsens bemærkninger. Ledelsen har ansvaret for den opgave. 

 

 

Der blev budt velkommen til de to nye bestyrelsesmedlemmer Mia Nejad og 

Louisa West. Bestyrelsen præsenterede sig. 

 

Konstitueringen blev udsat til det første ordinære møde, så alle medlemmer 

kunne være til stede. 

 

 

Formand: 

Intet nyt fra formanden. 

 

Elevråd: 

Der var spørgsmål fra elevrådet om, hvorvidt lærerne selv har mulighed for at 

vælge, hvilke portaler der anvendes i undervisningen. Det blev oplyst, at det 

ikke er en individuel beslutning, men at portaler vælges ud fra pædagogiske 

betragtninger og gælder for alle. 

Elevrådet mangler information om, hvordan henvendelser til bestyrelsen 

behandles. Der findes ikke retningslinjer på nuværende tidspunkt. Henrik 

Lynggaard og Jens Ove Dalby udarbejder et forslag til næste møde. 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. Samarbejdsaftalen 

mellem Vejle 

Midtbyskole, 

Grejsdal og Højen 

Skole 

 

 

 

 

 

 

 

6. Tilsyn med 

hjemkundskabsloka-

let på Afd. 

Strandgade 

 

 

 

 

 

7. Forældrehenven-

delser 

 

 

8. Eventuelt 

 

 

Ledelse: 

Der har været kontakt til Majken Kobbelgård fra Teknik & Miljø. Der vil i nær 

fremtid blive malet hajtænder og opsat skilte ved udkørslen til Damhaven. 

 

Sekretariatsleder Jytte Møller har opsagt sin stilling pr.31.8.2022. Vi er i gang 

med at ansætte hendes afløser og har 2. samtalerunde mandag. De opgaver den 

nye sekretariatsleder skal bestride afgøres af vedkommendes profil. 

 

Torsdag den 23.6.2022 er der temafest. Det vil være sidste gang, der bliver 

placeret en temafest Sct. Hansaften. 

 

Der har været besøg af arbejdstilsynet. De var meget optaget af, hvordan vi 

arbejder med det psykiske arbejdsmiljø. Derudover fik fysiklokalerne ekstra 

opmærksomhed. Vi fik fine vurderinger hele vejen. 

 

 

På baggrund af drøftelser på fællesmødet mellem de tre bestyrelser i 

begyndelsen af året, havde de tre skoleledere udarbejdet en ny samarbejdsaftale. 

Det var et ønske, at den nye aftale var mere konkret. Der var forslag om, at 6. 

årgang mødtes flere gange i løbet af året. Det vil være svært at nå, men der var 

enighed om, at det er vigtigt at komme tidligere i gang med samarbejdet. Det 

blev foreslået at lave et fælles årshjul, så skolernes arrangementer ikke falder 

sammen. Aftalen er allerede godkendt i bestyrelserne på Højen og Grejsdal 

Skole, og blev nu også godkendt af Vejle Midtbyskole. Sekretæren sætter 

samarbejdsaftalen på hjemmesiden. 

 

 

 

Bestyrelsen besøgte hjemkundskabslokalet på Afd. Strandgade. Et fint lokale 

med god skiltning af, hvor tingene har sin plads. Lokalet benyttes til valghold i 

madkundskab. Der er også mange fritidsbrugere, der benytter lokalet. Det blev 

bemærket, at lågen på en af ovnene var defekt. Jens Ove Dalby beder pedellen 

sørge for at udbedre skaden. Det var et ønske, at bestyrelsens 

medarbejderrepræsentanter fremover er i dialog med tilsynslærerne forud for 

tilsyn, for bedre at kunne hjælpe med eventuelle spørgsmål fra bestyrelsen. 

 

 

Der var ingen forældrehenvendelser. 

 

 

 

Udgangstilladelse sættes på dagsorden efter ferien. 

 

Næste møde mandag  den 15.08.2022 kl. 17.30 – 19.30 på Afd. Strandgade 


